

**CERTIFICATE OF AN ANALYST
(Alcohol Standard)**

I,

Amy Eng Minh

a person designated pursuant to paragraph 320.4 (c) of the *Criminal Code* by the Attorney Generals of British Columbia, Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Nova Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island, Newfoundland and Labrador, and the Attorney General of Canada for the Yukon Territory, the Northwest Territories, and Nunavut, as an analyst,

DO HEREBY CERTIFY:

That I made an analysis of a sample of an alcohol standard identified as:

ALCOHOL STANDARD

with an expiry date of the **10th day of June, 2021**

intended for use with an approved instrument, as defined in subsection 320.11 of the *Criminal Code* and that the sample of the alcohol standard analyzed by me was found to be suitable for use with an approved instrument

on the **21st day of June, 2019.**

I FURTHER CERTIFY:

That the statements in this certificate are true to the best of my skill and knowledge.

Dated this **16th day of December, 2019**, at Surrey, in the Province of British Columbia.

**CERTIFICAT DE L'ANALYSTE
(Alcool type)**

Je soussigné,

personne désignée conformément à l'alinéa 320.4 (c) du *Code criminel* par les procureurs généraux de la Colombie-Britannique, l'Alberta, la Saskatchewan, le Manitoba, la Nouvelle-Écosse, le Nouveau-Brunswick, l'Île-du-Prince-Édouard, Terre-Neuve-et-Labrador, et le procureur général du Canada pour le Territoire du Yukon, les Territoires du Nord-Ouest, et le Nunavut comme analyste,

ATTESTE PAR LA PRÉSENTE:

Que j'ai analysé d'un échantillon d'alcool type identifié comme:

NORME D'ALCOOL

avec une date d'expiration du **10^e jour de juin 2021**

conçu pour être utilisé avec un alcootest approuvé au sens de l'article 320.11 du *Code criminel*, et qu'il s'est révélé que l'échantillon d'alcool type analysé par moi convenait pour l'utilisation avec un alcootest approuvé

le **21^e jour de juin 2019.**

J'ATTESTE EN OUTRE :

Qu'au mieux de ma compétence et de ma connaissance, les déclarations contenues dans ce certificat sont véridiques.

Fait ce **16^e jour de décembre 2019**, à Surrey, dans la province de la Colombie-Britannique.



A. Minh
Analyst / Analyste

**NOTICE OF INTENTION TO PRODUCE
CERTIFICATE**

To:
À:

Take notice that, pursuant to subsections 320.32 (1) and 320.32 (2) of the *Criminal Code*, the prosecution intends to produce in evidence the original certificate, a copy of which appears above.

Dated this / Fait ce _____ day of / jour _____, 20____

Signature of person serving this notice for the prosecution
Signature de la personne qui signifie l'avis pour la poursuite

**AVIS DE L'INTENTION DE PRODUIRE LE
CERTIFICAT**

of
de

En vertu des paragraphes 320.32 (1) et 320.32 (2) du *Code criminel*, avis vous est donné que la poursuite a l'intention de produire en preuve l'original de ce certificat dont une copie est fournie ci-dessus.
